
Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в общинските училища 

на територията на Столична община, приета от Столичен общински съвет с Решение № 82 по 

Протокол № 48 от 22.02.2018 г. 

 

  Уважаеми г-н доц. д-р Тодор Чобанов, 

 

   Пише Ви родител, който работи в системата на образованието, съпругата ми също е учител, а 

детето ни не е класирано в ясла. Силно се надявам критерият за родител, работещ в системата 

на образованието, отново да бъде активиран.  

    При тази липса на педагогически кадри, на единия от нас се налага да прекъсне работа за да 

гледа детето, докато бъде прието някога в общинско детско заведение. Мисля, че е 

справедливо, след като по цял ден полагаме грижи за децата на България, и нашето да има 

възможност да посещава ясла, детска градина, училище. 

   При сегашните критерии имаме максимален брой точки по общ критерий, но и това се оказва 

недостатъчно. 

   Със сигурност такава стъпка ще бъде и насърчаваща  повече млади хора да станат част от 

учителската професия. 

 

С уважение: 

Георги Петров 

 


